
Resumé af bestyrelsesmøde 12. marts 2025 

 

Bestyrelsen drøftede og besluttede bl.a. følgende: 

 

Miljøgård må ikke være på nuværende placering grundet brandhensyn. 

 

Vi skal formodentlig i fremtiden sortere alt affald. 

 

Ophugning af gamle både på Vinterpladsen er påbegyndt. 

 

Det blev besluttet, at vi ikke ønsker både liggende på Vinterpladsen, hvis de ikke ejes af en andelshaver. 

 

Både må højest ligge på Vinterpladsen i 2 år uden at være i vandet om sommeren. 

 

Der er tilslutning til at indleje fremmed arbejdskraft i fornødent omfang, herunder også kranassistance. 

 

Ansættelse af ny havneassistent pågår. 

 

Havnefogeden har plan for søsætning af bådene. Speciel kommunikation følger snarest. 

 

Bestyrelsesmedlemmer fører tilsyn med havnen i påsken. 

 

Nye standardstativer til udlejning og optagning af både med mast vil løbende blive indfaset i de kommende 

år afhængig af vores økonomi. 

 

Den forestående generalforsamling blev drøftet, og beretningen blev enstemmigt godkendt. 

  

Næste bestyrelsesmøde er 30. marts 2025 efter generalforsamlingen. 
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